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PwC admits 53 new partners across mainland China, Hong Kong, Taiwan and
Singapore

New partners further boost firm’s commitment to the region

HONG KONG, 27 July 2015 – PwC is pleased to announce the admission of 53
new partners across its firms in mainland China, Hong Kong, Taiwan and
Singapore during the past year.

PwC China, Hong Kong, Taiwan and Singapore work together on a
collaborative basis. With the addition of 53 new partners, the strength of that
collaboration is now about 760 partners.

Of the 53 new partners, 29 are based in mainland China, 16 in Hong Kong, 3
in Taiwan and 5 in Singapore and. Seventeen new partners are with the
Assurance practice, 18 in Tax, 17 in Advisory and 1 in Human Capital. In
terms of gender, 18 of the new partners are female.

“I would like to congratulate the newly admitted partners for their hard work,
dedication and tremendous commitment to providing an excellent standard
of service. The admission of new leaders will play a significant role in
shaping the future direction of our practice, and I look forward to their
continued contribution to PwC,” says Simon Tsang, PwC Human Capital
Leader for Asia Pacific.

The new admissions further enhance PwC’s ability to continue to provide a
wide range of professional services to meet the growing needs of clients and
build on the firm’s leading position in the region.

mailto:candy.yt.li@sg.pwc.com
mailto:natalie.yl.choo@sg.pwc.com


Around 2,800 new graduate recruits will join the firms in mainland China,
Hong Kong, Taiwan and Singapore in the coming months. Almost 2,200 will
be based in mainland China and Hong Kong.

For further details or photographs of the new partners, please contact the
above mentioned press contacts.

ENDS

Subscribe to our RSS feeds for updates on our press releases –  http://pwc-
singapore.mynewsdesk.com/rss/source/56900/pressrelease

Note to editor

About PwC - Globally

PwC firms help organisations and individuals create the value they are
looking for. We are a network of firms in 157 countries with more than
195,000 people who are committed to delivering quality in assurance, tax
and advisory services. Find out more and tell us what matters to you by
visiting us at www.pwc.com.

PwC refers to the PwC network and/or one or more of its member firms, each
of which is a separate legal entity. Please see www.pwc.com/structure for
further details.

PwC - Mainland China, Hong Kong, Macau, Taiwan and Singapore

PwC China, Hong Kong, Macau, Taiwan and Singapore work together on a
collaborative basis, subject to local applicable laws. Collectively, we have
around 760 partners and strength of around 17,800 people.

Providing organisations with the professional service they need, wherever
they may be located. Our highly qualified, experienced professionals listen to
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different points of view to help organisations solve their business issues and
identify and maximise the opportunities they seek. Our industry specialisation
allows us to help co-create solutions with our clients for their sector of
interest.

We are located in these cities: Beijing, Shanghai, Tianjin, Chongqing,
Shenyang, Dalian, Xi'an, Chengdu, Qingdao, Nanjing, Suzhou, Wuhan,
Hangzhou, Ningbo, Xiamen, Guangzhou, Shenzhen, Hong Kong, Taipei,
Chungli, Hsinchu, Kaohsiung, Taichung, Tainan, Macau and Singapore.

2015 PricewaterhouseCoopers. All rights reserved.
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日期 2015年7月27日

聯絡人 Candy Li / 黎妍廷
電話: +65 6236 7429 / +65 8613 8820
電郵:candy.yt.li@sg.pwc.com

Natalie Choo/ 徐媖莉
電話: +65 6236 4309/ +65 9738 1415
電郵:natalie.yl.choo@sg.pwc.com

羅兵咸永道中國大陸、香港、台灣及新加坡任命53名新合夥人

新合夥人將事務所的服務承諾進一步擴展到區域內

香港，2015年7月27日—
羅兵咸永道欣然宣佈於上一年度，在中國大陸、香港、台灣及新加坡事務所任命了53名新合夥人。

羅兵咸永道中國大陸、香港、台灣及新加坡事務所一直攜手合作，在加入新委任的53位新合夥人後
，我們強大的團隊已擁有超過760名合夥人。

53位新任命的合夥人當中，29位常駐於中國大陸，其他包括香港16位、台灣3位及新加坡5位。按
部門分劃，17位來自審計服務、18位來自稅務、17位來自諮詢服務以及1位來自人力資本。就性別
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而言，18位新合夥人為女性。

羅兵咸永道亞太區人力資本主管合夥人曾章偉先生表示：「我衷心祝賀各位新任合夥人，他們一直以
來忠誠致力於為客戶提供卓越服務。新合夥人晉身領導層後，將肩負起更重要的責任，共同勾劃未來
的業務發展路向。我期盼他們繼續為羅兵咸永道作出貢獻。」

新任命將進一步加強羅兵咸永道機構網絡，繼續提供多元化專業服務，以滿足客戶不斷增長的需求，
鞏固其在區域內的領導地位。

羅兵咸永道致力從各主要大學院校招募最優秀的畢業生。未來數月，大約2,800名畢業生將加入羅兵
咸永道在中國大陸、香港、台灣及新加坡的網絡機構，其中約2,200名畢業生將在中國大陸及香港工
作。

如欲索取更多有關羅兵咸永道新任命合夥人的資料及照片，請隨時與我們聯絡。

－完－

訂閱我們的RSS聚合資訊以獲得最新新聞內容 - http://pwc-
singapore.mynewsdesk.com/rss/source/56900/pressrelease

編輯垂注

羅兵咸永道 - 全球成員機構網絡

羅兵咸永道全球網絡幫助各類組織及個人創造他們所追尋的價值。我們各成員機構組成的網絡遍及1
57個國家和地區，有超過19.5萬名員工，致力於在審計、稅務及諮詢領域提供高品質的服務。如有
業務需求或欲知更多情況，請瀏覽 www.pwc.com。

羅兵咸永道系指羅兵咸永道網絡及/或羅兵咸永道網絡中各自獨立的法律實體。詳情請瀏覽
www.pwc.com/structure。
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羅兵咸永道 - 中國大陸、香港、澳門、台灣及新加坡

羅兵咸永道中國大陸、香港、澳門、台灣及新加坡成員機構根據各地適用的法律協作營運。整體而言
，員工總數约17,800人，其中包括约760名合伙人。

無論客戶身在何處，羅兵咸永道均能提供所需的專業意見。我們實務經驗豐富、高素質的專業團隊能
聆聽各種意見，幫助客戶解決業務問題，發掘並把握機遇。我們的行業專業化有助於就客戶關注的領
域共創解決方案。

我們分布於以下城市：北京、上海、天津、重慶、瀋陽、大連、西安、成都、青島、南京、蘇州、武
漢、杭州、寧波、廈門、廣州、深圳、香港、台北、中壢、新竹、高雄、台中、台南、澳門及新加坡
。

2015 羅兵咸永道版權所有

About PwC
PwC helps organisations and individuals create the value they’re looking for.
We’re a network of firms in 157 countries with more than 195,000 people
who are committed to delivering quality in assurance, tax and advisory
services. Tell us what matters to you and find out more by visiting us
at www.pwc.com.

PwC refers to the PwC network and/or one or more of its member firms, each
of which is a separate legal entity. Please see www.pwc.com/structure for
further details. 
© 2015 PricewaterhouseCoopers. All rights reserved. 
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